

# Telescopic folding trekking pole

## 登山杖鋁合金伸縮折疊戶外裝備

Model: LR-SL/SM

### Features:

- The handle is made of high-density EVA foam material, non-slip and lengthened design
- The length of the two-color seamless wristband can be adjusted; the outer lock is made of PA material, which is resistant to high temperature and aging
- The tip of the rod is made of carbon-tungsten alloy material with high strength and toughness, which has the characteristics of wear resistance and corrosion resistance.
- The snow support prevents trekking poles from falling into the mud and snow, and the screw-in installation method is convenient for disassembly
- Wear-resistant foot covers prevent the mud road from sinking, and walking on a smooth road can have a non-slip effect
- 手柄採用高密度EVA泡棉材質，防滑加長設計
- 雙色無縫腕帶可調節長度；外鎖採用PA材料，耐高溫抗老化
- 杖尖採用強度韌性高的碳鎢合金材料，耐磨耐腐蝕等特點
- 雪托防止登山杖陷入泥土雪地中，螺旋擰入式安裝方式拆卸方便
- 耐磨腳套泥路防止下陷的作用，走平滑路可以起到防滑效果



### Specifications

Product Model 產品型號	LR-SL/SM
Product Material 產品材質	Aluminum alloy + EVA material 鋁合金+EVA材質
Number of sections 節數	5 sections 5節
Locking 鎖定	Three-in-one lock 三合一鎖
Length 長度	90-110cm 110-130cm
Size after folding 折疊後尺寸	30cm
Suitable height 適合身高	150-170cm 170-190cm
Product weight 產品重量	250g 270g

### Instructions

1. Locking: Pull open the stick body, when the lock catch pops out, it is locked
2. Retracting and unfolding: press and hold the button and push the stick in to fold it
3. The rod has a digital scale and text prompts to provide adjustment reference. Do not stretch beyond the "STOP" mark
1. 鎖定：拉開杖身，當鎖扣彈出來即為鎖緊
2. 收放：按住按鈕，將杖身往裏推，即可折疊
3. 杖杆帶有數位刻度和文字提示，提供調整參攷，拉伸不要超過“STOP”標識